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Ante Botica i Jure Vuletić su u La Rochelleu (Francuska) sudjelovali na Svjetskom juniorskom i
seniorskom prvenstvu koje se održavalo od 27. srpnja do 10. kolovoza 2013. 

  

Podsjetimo, ovo natjecanje je bilo specifično jer se slavilo 50 godina klase 470. Klasu je
dizajnirao Francuz André Cornu 1963. godine, a postala je olimpijska klasa 1976. godine.

Osim Svjetskog juniorskog i seniorskog natjecanja u La Rochelleu, održao se i Trofej legendi,
Kup "50", Masters kup i Otvoreno prvenstvo. Povodom pedesetogodišnjice izdana je i jubilarna
knjiga pod nazivom "Great Book" u kojoj je prikazana povijest klase 470 kroz posljednjih 50
godina. 

Nakon što su obavili premjeravanje, opremanje broda, te testiranje na moru, Ante i Jure zajedno
s ostalim junior natjecateljima, otvorili su Svjetsko prvenstvo. Kroz pet dana koliko je junirski dio
trajao, ostvarivali su i više nego odlične rezultate, te na kraju završili kao 21. juniori svijeta.
Juniorski prvaci su Španjolci.
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Nakon par dana odmora, 05. kolovoza startalo je Svjetsko seniorsko prvenstvo. Flota od 170
jedriličara podijeljena je u tri kvalifikacijske skupine: plava, žuta i crvena. Cijelo natjecanje
ravnopravno su se borili s najboljim jedriličarima klase. Malo je nedostajalo za ulazak u Zlatnu
skupinu, ali su u Srebrenoj skupini, među kojima je bio i veliki broj olimpijaca,  bili stalno prvi
vrhu. Seniorski dio natjecanja završili su na 68. mjestu.

Kako su zadovoljni ostvarenim rekli su nam i oni sami.

Evo nakon par dana odmora od kad smo se vratili iz La Rochella mirne glave možemo reći da
smo zadovoljni svojim prvim nastupom na Svjetskom prvenstvu. Tijekom 14 dana koje smo
proveli u Francuskoj odjedrili smo dvije regate. Prva na redu je bila Svjetsko juniorsko na kojem
je nastupilo 59 posada iz 26 zemalja. U kvalifikacijama smo se uspili izboriti za mjesto u prvih
30 što nam je osiguralo finalno natjecanje u Zlatnoj skupini. Za nas je to prvi put od kad jedrimo
u ovoj klasi da smo se plasirali u tu skupini i zbog toga smo bili iznimno zadovoljni. Tijekom
finala smo jedrili jako dobro, ali uz par taktičkih grešaka smo na kraju završili na 21. mjestu, što
je za nas jako dobar rezultat. 
Nakon juniorskog uslijedilo je Svjetsko seniorsko prvenstvo. Regatu smo otvorili jako dobro te
smo na kraju prvog dana bili na 18. bodova od Zlatne skupine. Ipak drugi dan smo imali
tehničkih problema na brodu koje nismo mogli ispraviti na moru, te smo taj dan uz malo lošije
ulaze pali u poretku. Iako smo izborili Srebrenu skupinu, što nam je u početku bio i cilj, ostalo je
malo razočaranje jer smo znali da smo bili jako blizu Zlatne skupine. U finalu smo pokazali da
nam je trenutna realnost ipak Srebrena skupina u kojoj smo odlično jedrili. U skupini se nalazilo
i nekoliko olimpijskih posada te je bio pravi užitak boriti se protiv njih. Uz jedno 2., 3. i 6. mjesto
imali smo i dvije diskvalifikacije radi preuranjenog strata što nam nije omogućilo da se približimo
vrhu skupine. U konačnici smo završili na 68. mjesto od ukupno 117. posada. 

Ovim putem bi se ponovo zahvalili treneru Karlu Krpeljeviću iz zadarskog Uskoka koji nam je
pomagao tijekom cijele regate, te ljudima iz našeg kluba koji su nam omogućili nastup na
Svjetskom prvenstvu.

Za nas sada slijedi kratka pauza, te poslije toga pripreme u Zadru za Državno prvenstvo.

Spomenimo još da su Ante i Jure, naši jedriličari u klasi 470 nakon završenog Svjetskog
juniorskog i seniorskog prvenstva u Francuskoj napredovali na ISAF ljestvici posada u klasi 470
na 77. mjesto, što je napredak od 28 mjesta (prijašnja pozicija 105.).

ISAF ljestvica
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http://www.sailing.org/rankings_table.php?includeref=ranking22666&rankdiscipline=2&ranktype=2&rankclass=8&startpos=&sortfield=RankPosition&sortdirection=ASC&rankdate=2013-08-12&searchname=&searchtype=country&country-48=on

